110 學年度雙語部招生訊息

(以國外升學為主)

※本校為額滿學校,登記後請耐心等待,遇缺額依序通知。

※二~六年級雙語部轉學生

一、招生對象:110學年度二到六年級學生

二、招生名額:110學年度依缺額遞補

三、報名日期:110年3月2日10:00始 到 110年6月6日24:00截止

四、報名方式:網路登記報名 ※ 僅受理校外轉學生網路報名

檢附資料:學生第一學期的學期成績單

五、報名資格:學生戶籍須設籍**臺北市**,為登記年級之適齡學童,

並符合下列條件之一者: (不包含中國大陸、香港及澳門)

- 1.本人或其父、母具有外國國籍者
- 2.本國外事人員之子女
- 3.出國 2 年以上或新近歸國(未滿 2 年)之本國人士之子女

※說明:以上之招生資訊,若有修正將予更新。

Application for Bilingual Grades 2~6 Admission

Fuhsing bilingual division is full right now. After applying online, please wait patiently for

further notification if a vacancy arises.

- 1. **Criteria**: To be eligible for application, your child must reside in Taipei City and meet the age requirement for each grade. English proficiency is required.
- 2. Space Available for Admission: To be announced
- 3. Application Date: Start from 10:00 a.m. March 2, 2021 (Tuesday) to 24:00 a.m. June 6, 2021 (Sunday)
- 4. Application Procedure: Online Registration (please attach copies of the previous report card and awards of excellence if any.)
- 5. Required Documentation:
 - Original Household Registry or ARC (Alien Resident Certificate) and its copy The applicant's residence on either document must be in Taipei City.
 - An applicant should meet one of the following qualifications:
 (Category 1) The applicant or one parent holds a valid foreign passport, which excludes
 People's Republic of China (PRC), Hong Kong or Macau passport
 (Category 2) Child of any Taiwan's diplomat/citizen who has been assigned to work abroad
 (Category 3) Child of any Taiwan citizen who went abroad for at least two years and has
 returned within the past two years
 - Note: The above information is tentative. If there is any change, it will be updated accordingly.

Registrar Ms. Chiang

TEL: (02)2771-5859 #313

Email: chiang@gm.fhjh.tp.edu.tw

Last updated date 上次更新: 2021/8/11